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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
17 augusti 2020. 

 

Plats: Elsa Beskow samt via Skype, Göta Ark, plan 6 

klockan 13:15 

 

Närvarande: 

Ann-Christine Jenvén          Stadsdelsdirektör 

Lena Kullberg-Boman Avd.chef, förskoleavdelningen 

Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 

Olle Ingemarsson                 HR-chef 

Snorre Berglund                   Ekonomichef 

Maria Klemets Hellberg      Avd.chef, sociala avdelningen 

Andreas Evestedt Avd.chef, stadsmiljö 

Lena Jansson HR-avdelningen 

 

  

För arbetstagarna: 

Ulf Bjerregaard              Kommunal 

Bengt Olsson                 Kommunal                          

Kjell Skaraas                         Vision 

Ulf Fogelström                      SSR 

Cecilia Bross               Lärarförbundet 

Sanaz Kahlili                         Vårdförbundet 

                  

   

Vid protokollet  

 

 

Justerats 

 

 

Ann-Christine Jenvén                 

Stadsdelsdirektör 
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Vision            SSR            

 

 

 

Kommunal                                  Lärarförbundet 

 

 

 

      

Ledarna                                      Vårdförbundet 

 

 

 

 

 
1. Föregående protokoll. 

Justeras. 

 
2. Facklig information.    

Inget.  

 
3. Arbetsmiljö och hälsa  

Aktuellt med anledning av Covid 19. 

Odini informerar om att det från 25 augusti åter är tillåtet 

med flytt mellan vård- och omsorgsboenden. Kommunal, 

Bengt undrar om det är några nya förhållningsregler som 

gäller inom förskolan. Förvaltningen hänvisar till tidigare 

utsänd information och att så inte är fallet. Det förtydligas 

även att alla som uppvisar förkylningssymptom inte ska 

befinna sig på arbetsplatsen oavsett eventuellt positivt 

antikroppstest eller negativt svar på test av pågående 

covid-19.   

Förvaltningsledningen fortsätter som tidigare med utskick 

av mötesanteckningarna från förvaltningsledningens 

avstämningsmöten angående Corona till de fackliga 

organisationerna. Olle åtgärdar att Vision, Kjell kommer 

med på sändlistan. 

  
 

4. Verksamhet och budget. 

    

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 27 

augusti. 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sode

rmalms-stadsdelsnamnd  

 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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Kommunal, Ulf har en fråga gällande 

månadsrapporten. Ulf undrar hur förvaltningen ser 

på och ställer sig till underskotten, främst gällande 

vård-och omsorgsboenden och hemtjänst. Tidigare 

har ett underskott fått till följd att cheferna varit 

ålagda att hitta möjligheter att få ekonomin i balans 

och under pandemin har det funnits 

säkerhetsmarginaler. Ulf efterlyser en tydlighet 

gentemot cheferna inom vård-och 

omsorgsboendena.  

Förvaltningen svarar att verksamheterna även 

fortsättningsvis ska ha en god beredskap och att det 

budskapet även varit tydligt från staden centralt.  

Snorre förtydligar att underskottet i hög grad beror  

på uteblivna intäkter för tomma platser på 

boendena. Vidare informerar Snorre om att han 

kommer att summera de kostnader som belastat 

konto 011 och rapportera detta till SLK, som sedan 

skickar en samlad redovisning till Socialstyrelsen.       

 

 

 
5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling 

Inget  

 

 
6. Balanslistan  

Har legat still. Kommer att ta upp den på 

Förvaltningsledningen och återkomma till FG under 

hösten  

 
7. Övriga anmälda frågor 

 Tidigare fråga från kommunal: Yttrandefrihet i 

arbetslivet. Exakt vad åsyftas med frågan? Ulf förtydligar 

att de, när de tidigare tog upp frågan, ville ha en dialog 

med arbetsgivaren hur de ser på detta. Håller vi med 

varandra? Kommunal hänvisar till boken  ”Rätten att slå 

larm”, kapitel 4. Ulf föreslår vidare att cheferna får 

fortbildning i dessa frågor förslagsvis på ett chefsforum. 

Förvaltningen delar uppfattning att detta är en viktig fråga 

och  ber att få återkomma vid en kommande 

Förvaltningsgrupp. 

 

 
8. Övriga frågor 

Kommunal, Ulf. Heltid som norm. Ulf hänvisar till en 

handlingsplan som upprättades för två år sedan och som 
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ska vara klar 31 maj 2021. Södermalm har tidigare haft 

fina siffror gällande heltid som norm och Ulf vill att 

förvaltningen fokuserar på att behålla dessa. Detta är 

speciellt aktuellt då förvaltningen har ett nytt vård-och 

omsorgsboende där många medarbetare har deltidstjänster. 

Odini svarar att de ska ta tag i frågan. Det boende som 

åsyftas har dessutom många tomma platser vilket i sin tur 

gör att de behöver arbeta på flera plan med det nya 

boendet. Fortsatta diskussioner gällande denna fråga tas i 

den lokala samverkansgruppen.    

 

 

 

 

 

 

 


